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Source / 资料来源 / Sumber: Lipper for Investment Management and Bloomberg, 30 November 2021

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari www.bursamalaysia.com/market

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaPRULink Equity Income Fund to maximise returns over medium to long term. This is achieved by investing 

in a diversified portfolio of high quality shares and dividend yielding stocks which have or can potentially 

have attractive dividend yields.
 

PRULink Equity Income Fund本基金旨在中至长期内赚取最高的回酬。为达致此目标, 本基金投资于一

项由优质股票以及高股息或有偏高股息收益潜能的股票所组成的多元化投资组合。
 

PRULink Equity Income Fund bermatlamat memaksimakan pulangan dalam tempoh sederhana dan jangka 

panjang. Ia boleh di capai dengan pelaburan dalam portfolio saham berkualiti terpelbagai dan stok berhasil 

yang mempunyai atau berkeupayaan untuk meraih hasil dividen yang menarik.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Eastspring Investments Berhad
.

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 26/11/2015
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM1,255,220,015.81
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.50%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM0.58950
.

PRULink Equity Income Fund

FTSE-Bursa Malaysia 100 (FBM 100)

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana

PRULink Equity Income Fund vs FTSE-Bursa Malaysia 100 (FBM 

100)

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

-3.23%

-3.75%

0.52%

-2.30%

-5.05%

2.75%

-0.58%

-3.83%

3.25%

0.45%

-3.00%

3.45%

3.65%

-6.21%

9.86%

13.95%

-2.93%

16.88%

17.90%

-4.35%

22.25%

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1 31.38Financial Services

2 11.76Consumer Products & 

Services

3 11.05Cash, Deposits & Others

4 9.12Telecommunications & Media

5 7.53Utilities

6 6.87Industrial Products & Services

7 5.71Technology

8 3.55Transportation & Logistics

9 3.25Real Estate Investment  Trusts

10 2.84Health Care

11 2.49Plantation

12 2.06Construction

13 1.44Energy

14 0.93Property

PRULink Equity Income Fund
Top 10 Holdings / 10大持股

10 Pegangan Teratas

%

1 8.55Public Bank Berhad

2 8.39Malayan Banking Berhad

3 5.68CIMB Group Holdings Berhad

4 4.75Tenaga Nasional Berhad

5 3.31Petronas Chemicals Group 

Berhad

6 3.18Inari Amertron Berhad

7 2.83Digi.Com Berhad

8 2.26Telekom Malaysia Berhad

9 2.23Hong Leong Bank

10 2.07Genting Berhad
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Malaysian equity markets trended lower for the month of November, as investors sentiment turned negative as details of the Budget 2022 was digested. The 

announcement of Cukai Makmur or prosperity tax will have a negative impact on earnings from the one- off corporate windfall tax, in addition to the removal of tax 

exemptions on foreign source income. Moreover, raising the Stamp Duty for share transactions by 50% and the abolishment of the stamp duty limit of RM200 effective 

1 Jan 2022 could dampen trading activities in the stock market. The market sell-down was also partly due to concerns over the threat of the Omicron variant of 

Covid-19 on global economic recovery. The other factors that may have dampened market sentiment in November include concerns over ESG as Dyson announced 

that it had cut ties with ATA IMS, following an audit on its labour practices.

The FBMKLCI Index declined 48.33 points in November to close at 1,513.98 points, down 3.09%. The FBM Small Cap index declined 7.71% for the month, 

underperforming the FBMKLCI index.

马来西亚股市于11月份走低，因为投资情绪在市场消化了2022年财政预算案的细节后转为负面。除了取消海外来源收入免税，政府宣布征收“繁荣税”（Cukai 

Makmur）还将对一次性企业暴利税的收益产生负面影响。此外，政府建议从2022年1月1日起提高股票交易的印花税（Stamp Duty）50%并废除RM200的印花税上限

也冲击股市交易。另外，市场担忧新冠病毒变异体奥密克戎（Omicron）将威胁全球经济复苏也拖累股市遭到抛售。其他于11月份打击情绪的因素还包括市场对环

境、社会和公司治理（ESG）的担忧；戴森（Dyson）在对开泰（ATA IMS）的劳动实践进行审查后宣布终止与后者的合作关系。

富时隆综指于11月份下跌48.33点或3.09%，以1,513.98点挂收。富马小资本指数月内走低7.71%，表现较隆综指逊色。

Pasaran ekuiti Malaysia mengalir lebih rendah di bulan November, apabila sentimen pelabur bertukar negatif sebaik mencerna butiran Bajet 2022. Pengumuman Cukai 

Makmur atau cukai kemakmuran akan memberi impak negatif kepada pendapatan ekoran cukai durian runtuh korporat sekali sahaja (one-off), selain penghapusan 

pengecualian cukai ke atas pendapatan sumber asing. Selain itu, kenaikan Duti Setem ke atas urus niaga saham sebanyak 50% dan pemansuhan had duti setem 

sebanyak RM200 yang berkuat kuasa mulai 1 Januari 2022 boleh melembapkan aktiviti perdagangan dalam pasaran saham. Penurunan nilai pasaran / harga jualan 

pasaran juga sebahagiannya disebabkan oleh kebimbangan terhadap ancaman varian Omicron Covid-19 terhadap pemulihan ekonomi global. Faktor lain yang 

mungkin menjejaskan sentimen pasaran pada bulan November termasuk kebimbangan terhadap ESG apabila Dyson mengumumkan bahawa ia telah memutuskan 

hubungan dengan ATA IMS, berikutan audit tentang amalan pekerjanya.

Indeks FBMKLCI susut 48.33 mata pada November lalu ditutup pada 1,513.98 mata, turun 3.09%. Indeks FBM Small Cap merosot 7.71%di bulan tersebut, tidak 

mengatasi prestasi indeks FBMKLCI.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

Malaysia unfortunately lacks positive catalysts to drive the market. Corporate earnings will mostly be hit in assessment year 2022 as a result of the Cukai Makmur 

announced in Budget 2022, dampening earnings growth for yet another year. Nevertheless, Malaysia’s macro outlook should be more positive for 2022, given the high 

level of Covid-19 vaccination rates amongst adults, and good trends for the adolescent age group. Covid-19 cases reported in Malaysia remains stubbornly high 

between 4000-5000 a day, and the discovery of a highly mutated Covid-19 variant, which WHO has named Omicron, has spooked global markets. Data on this new 

variant will unfold in the coming weeks, however so far, the reported symptoms of those infected with Omicron Covid-19 have been mild. If Covid-19 cases in Malaysia 

and globally can be contained, reopening plays may continue to perform well. Political tensions may ease until mid-2022 as the PH party had agreed to a “cease-fire” 

at least until then.

不幸的是，马来西亚缺乏推动市场的积极催化剂。2022 年预算案宣布实施“繁荣税”（Cukai Makmur）将打击2022 评估年度的企业收益，又一年抑制了盈利增长。无

论如何，由于成人的新冠疫苗接种率高企，以及青少年接种趋势向好，马来西亚 2022 年的宏观前景料更加正面。惟大马的新冠病毒病例仍顽固地高企在每天 

4000-5000 例，而发现高度突变的 Covid-19 变体（世卫组织已将其命名为 Omicron）震惊了全球市场。关于这种新变体的数据将在未来数周内公布，但到目前为

止，据报道感染 Omicron的症状是轻微的。如果马来西亚和全球的Covid-19 病例得以获得控制，重新开放主题的股项可能会继续表现良好。政治紧张局势或缓和到 

2022 年中旬；至少在那之前，希盟已同意 “停火” 。

Malangnya Malaysia kekurangan pemangkin positif untuk memacu pasaran. Pendapatan korporat kebanyakannya akan terjejas pada tahun taksiran 2022 berikutan 

Cukai Makmur yang diumumkan dalam Bajet 2022 melembapkan pertumbuhan pendapatan untuk setahun lagi. Namun begitu, tinjauan makro Malaysia bagi tahun 

2022 seharusnya lebih positif, berikutan kadar vaksinasi Covid-19 di kalangan orang dewasa berada pada tahap tinggi, dan trend yang baik bagi kumpulan umur 

remaja. Kes Covid-19 yang dilaporkan di Malaysia kekal tinggi antara 4,000 hingga 5,000 sehari, dan penemuan varian Covid-19 yang sangat tinggi tahap mutasinya 

dan WHO menamakannya sebagai micron, telah memporak-perandakan pasaran global. Data mengenai varian baharu ini akan didedahkan dalam beberapa minggu 

akan datang, namun setakat ini, gejala yang dilaporkan bagi mereka yang dijangkiti Omicron Covid-19 adalah ringan. Sekiranya kes Covid-19 di Malaysia dan di 

peringkat global dapat dibendung, pembukaan semula mungkin akan terus menunjukkan prestasi yang baik. Ketegangan politik mungkin reda sehingga pertengahan 

2022 apabila parti PH telah bersetuju ke atas "gencatan senjata" sekurang-kurangnya sehingga tempoh tersebut.

The Fund returned -3.23% for the month, outperforming the benchmark return of -3.75% by 0.52%. Year-to-date, the Fund returned -1.66%, outperforming the benchmark return of -6.38% by 

4.72%.

During the Month, the outperformance was mainly due to the Fund’s zero exposure in Air Asia , ATA and underweight in Press Metal and Sime Plantations , as well as overweight in selective 

technology stocks such as Inari.

The market corrected after the Budget announcement and continued its weakness in November. Although the gloves sector rebounded strongly, the plays in reopening theme corrected on 

omicron concern. The Fund maintains its strategy of underweight in gloves and overweight in re-opening theme, as well as overweight in selective technology and developer names. Meanwhile, 

next year’s earnings outlook of banks and selective large caps will be impacted by the one -off prosperity tax. However, we see opportunities in selective mid and small caps names following 

recent market pullback. We continue to underweight plantation and gloves stocks as well as companies with ESG concern .

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

本基金于检讨月份下取得-3.23%回酬，较提供-3.75%回酬的基准超出0.52%。年度至今，基金的回酬为-1.66%，跑赢取得-6.38%回酬的基准4.72%。

检讨月份下表现超越主要是因为基金零持有亚航（Air Asia）、开泰（ATA）以及减码齐力工业（PMetal）和森那美种植（Sime Plantation），同时增持益纳利美昌（Inari）等特定科技

股。

市场在财政预算案出炉后回调，并于11 月延续跌势。尽管手套股强劲反弹，重新开放主题股项因新冠病毒变异体奥密克戎（Omicron）引发的担忧而调整。基金维持减持手套、加码重

开主题以及增持特定科技股和开发商股票的策略。与此同时，一次性繁荣税的征收将影响银行和特定大资本股项明年的收益前景。然而，继市场于近期回调后，我们看好特定中小型股
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票的投资良机。我们继续减持种植和手套，以及存在环境、社会和公司治理（ESG）顾虑的公司。

Dana menyampaikan pulangan -3.23%, mengatasi pulangan penanda aras -3.75% sebanyak 0.52%. Sejak awal tahun hingga kini, Dana memulangkan -1.66%, mengatasi pulangan penanda 

aras -6.38% sebanyak 4.72%.

Pada bulan tinjauan, prestasi baik disumbangkan terutamanya oleh ketiadaan pegangan dalam Air Asia, ATA dan kekurangan pegangan dalam Press Metal dan Sime Plantations, serta 

pegangan berlebihan dalam saham teknologi terpilih seperti Inari.

Pasaran diperbetulkan selepas pengumuman Bajet dan meneruskan kelemahannya pada bulan November. Walaupun sektor sarung tangan pulih dengan kukuh, tema pembukaan semula 

diperbetulkan atas kebimbangan tentang Omicron. Dana mengekalkan strategi kekurangan pegangan dalam sarung tangan dan memegang tema pembukaan semula secara berlebihan, di 

samping memegang sebilangan nama teknologi dan pembangun. Sementara itu, prospek pendapatan bank dan syarikat bermodal besar yang terpilih di tahun hadapan akan dipengaruhi oleh 

cukai kemakmuran sekali sahaja (one-off). Walau bagaimanapun, kami melihat peluang dalam sebilangan nama modal kecil dan sederhana berikutan penarikan balik pasaran baru-baru ini. Kami 

terus mengurangkan pegangan saham perladangan dan sarung tangan serta syarikat yang mempunyai kebimbangan berkaitan ESG.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, November 2021, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail.

任何投资皆涉及投资风险, 包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会
低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文
件者为准。若说明书的英文, 马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad.      

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)

Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888

Email: customer.mys@prudential.com.my  Website: www.prudential.com.my


